
Friluftsmöte på Skryllegården 
Så har vi i Idrottsgillet äntligen börjat med våra möten igen. Torsdagen den 24 september 2020 
träffades vi utomhus på Skryllegården, vilket får anses vara ett säkert alternativ så här i 
cononatider. Jenny Gustavsson informerade oss om verksamheten och vilka framtidsplaner 
som finns. Hon är verksamhetsansvarig på Friluftsfrämjandet vilka driver verksamheten.  

 

Jenny Gustavsson ger oss en intressant inblick i verksamheten på Skrylle. 

Skryllegården har ca 700 000 besök årligen och är därmed den mest besökta 
friluftsanläggningen i Sverige. Mycket p g a coronan har antalet besök i år ökat med 26 %. Från 
att ha varit ett mål mest för motionärer lockar nu anläggningen även t ex barnfamiljer, 
skolklasser, pensionärer och naturälskare. Det finns 20 km preparerade spår, varav 10 är 
elbelysta. Dessutom finns 11 km  avsett för mountainbikeåkning. För 5 år sedan invigdes även 
Skånes största utegym.  

Framöver kommer mycket att hända. Lunds kommun har anslagit 49,9 miljoner, vilket i första 
hand ska bekosta ett nytt och betydligt större Naturum. Det ska byggas i vinkel mot 
huvudbyggnaden och vara klart 2022.  

Efter informationen vidtog en tipsrunda där Per Hällström knåpat ihop kluriga frågor om olika 
profiler inom idrotten i Lund. Lasse Holmström och Tony Forsberg stod som vinnare och fick 
mottaga en gratis lunch vid kommande möte. Avslutningsvis hade styrelsemedlemmar fixat med 
grillning av korv och hamburgare. Det satt bra efter att fått upp aptiten med tipspromenaden. 

 

Se flera bilder på nästa sida. 



 

 

Grillpersonalen har koll på läget. 

 
Samling vid grillplats “Skogsmulle”. 
 


